
          

Lead Pastor 
 

Start on May 1, 2026    

Full-time (40hrs / week)  

Salary range: $75,000 - $100,000 (based on experience and qualifications) 

 

POSITION PURPOSE 

The Lead Pastor at Westwood Alliance Church will provide spiritual leadership, pastoral care, 

strong Biblical teaching and vision for our growing and diverse congregation in Coquitlam. This 

person will shepherd and equip our staff, volunteers, and members to live as “devoted followers 

of Jesus Christ” who love God, love people, and lead others toward Him. The Lead Pastor will 

preach God’s Word faithfully, cast a vision for multi-generational ministry, foster unity across our 

English, Cantonese, and Mandarin congregations, and engage our community through outreach 

and discipleship. The ideal candidate is an experienced, relational leader, and strategic thinker 

who will partner with lay leaders and staff to begin an exciting new season of mission and 

growth at Westwood.  

The Lead Pastor will nurture an environment where: 

• church members are inspired to follow Christ and grow as disciples to fully serve Him in 

advancing the mission of Jesus 

• lay leaders, staff, volunteers are empowered and work in unison for the effective ministry 

to our church and our community.  
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YOU ARE 

• a devoted follower of Jesus Christ 

• aligned with Westwood Alliance Church’s leadership, mission, vision, and values 

• A passionate and mission-minded individual with a heart for local and global missions. 

• motivated by the Gospel to fulfill the great commission and commandment 

• a visionary who is able to turn vision into action 

• a gifted communicator who can navigate comfortably in English, Cantonese and/or 

Mandarin 

• a leader who has strong intercultural experience and intelligence 

• committed to personal spiritual growth and ongoing professional development 

• humble and ready to serve 

YOU HAVE 

• At least five or more years of experience in pastoring a medium to large congregation 

• A Master of Divinity or higher from an accredited seminary 

TO APPLY 

• prayerfully consider this position as you seek God’s guidance  

• submit your resume/CV by email to board@westwoodac.org  

• if you have questions about this role, please also email to the above  
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主任牧師 

開始日期：2026 年 5月 1 日  

全職事奉（每週工時 40小時） 

年薪：加幣 $75,000 – $100,000（按經驗及資歷而定） 

 

職位簡介 

高貴林宣道會（Westwood Alliance Church）的主任牧師將為我們這個不斷成長的多元文化會眾

作屬靈領導、牧養關懷以及異象帶領。主任牧師將牧養並裝備同工、教會領袖和會眾，使他們成

為「基督的熱切追隨者」，愛神、愛人，並引領各族各方歸向主。 

主任牧師將帶領多元文化、粵語與國語三堂在主裏合一。透過講道、異象分享、推動事工，並積

極帶領教會在社區中拓展福音及門訓的工作。我們期盼一位有經驗、關心信徒需要的領袖，同時

擁有策略性思維，能與長執及同工緊密合作，一同帶領高貴林宣道會繼續上帝使命的新一頁。 

主任牧師將致力培育一個屬靈環境，使： 

● 會眾被激勵跟隨基督，作門徒，在生命中有成長，忠心完成耶穌的大使命。 

● 長執、同工及弟兄姊妹被造就建立起來齊心協力，有效地服事教會和社區。 
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我們希望你是： 

• 耶穌基督的熱切追隨者 

• 與高貴林宣道會的領袖、使命、異象與理念一致 

• 對本地及全球宣教充滿熱誠、具使命心志的人 

• 被福音激勵，以本地與海外宣教努力實踐大使命 

• 有異象，並能化之行動 

• 有溝通，關懷的恩賜，能以英語、粵語及／或國語自如表達 

• 具備跨文化經驗與智慧 

• 重視個人屬靈生命的成長及發展 

• 謙卑並樂意服事 

 

 

我們希望你具備： 

● 至少五年或以上牧養中大型會眾的經驗 

 

● 具備經認可神學院頒授之道學碩士（Master of Divinity）或以上學位 

 

申請方式 

● 在尋求神的帶領下，禱告考慮申請此職位 

 

● 將您的履歷（Resume/CV）電郵至：board@westwoodac.org 

 

● 如對職位有任何疑問，請同樣電郵至以上地址 
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